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                          ZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica 
 

Zápisnica z rokovania  VZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica, 
konaného dňa :  25.1.  2022 od 12:00 hod.  do 14:00 hod. 

v kancelárii ZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica. 
 
 
 
 

Program: 
1. Privítanie členov VZO 
2. Zhodnotenie minulého roku 2021 
3. Informovanie členov 
4. Členská základňa 
5. Plán práce 
6. Ocenenie našich verných členov 
7. 2 % - nový benefit pre našich členov 
8. Sociálny program od 1.1.2022 
9. Otázky z výroby, diskusia 

 
 
 

 
 

1. Privítanie členov VZO 
Predseda p. František Matúš privítal členov VZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica na prvom rokovaní 
v novom roku 2022. 

 
 
 

2. Zhodnotenie minulého roku 2021 
Naša odborová organizácia v minulom roku riešila veľa podnetov a problémov nielen našich členov, ale 
aj ostatných zamestnancov, ktorí nie sú organizovaní v žiadnych odboroch. Chceme v tom pokračovať 
aj v tomto roku a podporiť a pomôcť všetkým, ktorí to budú potrebovať. 
Oficiálne riešených problémov bolo 107 v roku 2021. Týkalo sa to medziľudských vzťahov, mzdového 
ohodnotenia, osobného ohodnotenia, príplatkov za hlučné, BOZP, dopravy, stravy, WC, sprchy, 
vykurovanie, lavičky atď.  
 
Obracali sa na nás zamestnancami s vecami, ktoré by mal podnik alebo vedúci zamestnanci riešiť 
automaticky, keby fungovala dobre komunikácia. Informovanosť stále zlyháva. 
Podnik by vyriešil veľa problémov skôr. Strašne dlho niektoré veci trvajú.  
Ak zamestnanec nedostane odpovede a riešenia na segmente, tak za nami odborármi môže prísť 
s hocičím. Radi podporíme všetkých zamestnancov v každej téme.  
My sme ochotní pomôcť všetkým s čímkoľvek ! Podpora je tu od nás pre všetkých zamestnancov. 
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3. Informovanie členov 

Je dôležitá komunikácia a informovanie našich členov. V tejto dobe nám to stále sťažuje covid, preto 
sa veľa informácií rieši a dávajú sa členom elektronicky – mailom. Kto z členov nám ešte nedal mail, 
a chce, aby mu chodili informácie, veci, body, čo sme riešili, nech sa ozve. Členovia si informácie 
a kontakty na nás môžu pozrieť nielen na piatich nástenkách v podniku plus na nástenke, ktorú máme 
pred kanceláriou (nad jedálňou), ale aj na sociálnych sieťach na facebooku a webovej stránke. 
Stále ale ostáva najdôležitejšia komunikácia – ROZHOVOR v práci cez prestávku, pri ceste z práce,  
do práce atď. 
Členovia budú oboznámení s prácou a výsledkami odborovej organizácie v krátkej dobe na všetkých 
našich informačných kanáloch ( nástenky, maily, FB, web ). 
 
 
 
 

4. Členská základňa 
Cieľom v roku 2021 bolo zvýšenie členskej základne, aby sme boli spolu silnejší a mohli vybojovať  
viac pre ľudí. Presadzovanie požiadaviek na zamestnávateľa je tak reálnejší. 
 
Členská základňa sa celkovo podarila minulý rok navýšiť o 27,29 %. 
Vstupovali aj novoprijatí. Predseda mal možnosť im predstaviť a vysvetliť podrobne prácu našej 
odborovej organizácie a vďaka tomu aj vstupovali. 
 
Bohužiaľ za celý rok skončilo aj niekoľko našich odborárov. Bolo to zväčša kvôli poníženiu výroby 
a prepusteniu bývalých novoprijatých zamestnancov, ktorí mali zmluvy na doby určité a tiež odchádzali 
niektorí naši členovia do dôchodku. Takže neodišli z odborovej organizácie preto, že sú nespokojní,  
ale preto, lebo im neboli predlžované pracovné zmluvy a boli prepustení.  
 
Ak by ostali, tak by sa členská základňa zvýšila o 41%. Podarilo sa nám náš cieľ splniť – posilniť 
členskú základňu. Členovia nášho výboru boli aktívni.  
 
 
 
 

5. Plán práce 
Vývoj práce v oblastiach v Industrie aj v Automotive je pozitívny. 
Začínajú sa každým mesiacom prijímať noví zamestnanci. 
Predpokladá sa väčší výpadok personálu v súvislosti s omicronom a zhoršené podmienky na plnenie 
potrieb zákazníka. 
Zamestnávateľ bude preto žiadať zamestnancov o nadčasy. Nadčasy sa nariaďujú podľa dohody ako 
je to ustanovené v kolektívnej zmluve.  
Aj na základe tohto sa v aktuálnom kvartály nemení výška K-konta. 
 
 
 
 

6. Ocenenie našich verných členov 
Pre členov odborov, ktorí sú a budú v ZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica organizovaní 10 rokov 
a dlhšie rokov dostanú ako poďakovanie darček.  
 
Hlasovanie VZO : s darčekom súhlasilo a schválilo desať členov VZO a jeden člen VZO sa zdržal. 
 
Členovia budú včas informovaní. 
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7. 2% - Nový benefit pre našich členov – sami rozhodnete, kto potrebuje vaše dane 
Tento rok sme sa stali prijímateľom 2% z daní. 
Stále sú takí ľudia, ktorí nechajú „prepadnúť“ štátu svoje 2% , ktoré mohli poukázať na neziskovú 
organizáciu, ktorá je zaregistrovaná, tak ako teraz aj my. 
Naši členovia sa môžu rozhodnúť ZO OZ KOVO darovať nielen svoje 2%, ale aj 2% svojej rodiny, 
priateľov, kolegov, známych. 
Dôležité je teraz u asistentky svojho segmentu do 15.2. 2022 v žiadosti o vykonanie zúčtovania daní  
za minulý rok označiť kategóriu, že chcú poukázať 2%. Nemusíte konkretizovať komu 2% darujete.  
Kto si podáva dane sám a nie cez zamestnávateľa, tak vie, čo má vypísať. Ak nie, tak radi pomôžeme, 
poradíme. 

  
Ten, kto sa rozhodne darovať 2% nám, bude mať na konci roku 2022 väčší benefit vo forme poukážok.  
 
Príklad: člen k nám prinesie do OZ KOVO 2% svoje a svojej manželky/manžela a na konci roka 
dostanete v poukážkach nielen 70,- Eur, ale 100,- Eur. A samozrejme časť (20%) darovaných 
príspevkov darujeme neziskovým registrovaným organizáciám, o ktorých naši členovia sami rozhodnú,  
že potrebujú pomôcť. Môžu to byť postihnuté deti, športové kluby, zvieratká v útulkoch atď. 

 
Nemusí nikto peniaze - svoje 2% - nechať prepadnúť štátu. Je možnosť ich využiť.   
Týmto spôsobom sa môžu vrátiť našim členom všetky členské príspevky.  
 
Tlačivo – „Potvrdenie o zaplatení dane z príjmov zo závislej činnosti“ asistentky budú rozdávať tomu, 
kto požiadal zamestnávateľa o zúčtovanie daní cca o 2 mesiace. Toto potvrdenie nám členovia prinesú 
a my im k tomu pridáme tlačivo „Vyhlásenie o poukázaní podielu zaplatenej dane z príjmov fyzickej 
osoby.“   
Tlačivá budú posielané členom aj v mailoch a zverejnené na webovej stránke. 

 
 
 

8. Sociálny program od 1.1.2022  
Príspevky pre členov ZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalici sme sa rozhodli od 1.1. 2022 zvýšiť: 

 
Príspevok k jubileu k 50-tke     bude vo výške 60,-  Eur. 
Príspevok pri narodení dieťaťa    bude vo výške 100,-  Eur. 
Príspevok na športové alebo kultúrne podujatie  bude vo výške 25,-  Eur. 
Príspevok na sobáš      bude vo výške 50,- Eur. 
Príspevok pri úmrtí člena rodiny   bude vo výške 50,-     Eur. 
Príspevok pri dočasnej práceneschopnosti (PN) bude vo výške 60,- Eur. 
Príspevok na dovolenku    bude vo výške 50,-  60,- alebo 70,- Eur. 
Príspevok za darcovstvo krvi    bude vo výške 50,-  70,- alebo 100,- Eur. 
Pri členstve 10 rokov dostane člen darček. 
 
Všetky nové príspevky boli členmi VZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica jednomyseľne schválené. 
 

 
9. Otázky z výroby: 

- na hale 6, na seg. P sa vôbec nevetrá. Prečo ? 
 

- prečo je navýšenie mzdy až od 1.4. 2022 ? Peniaze, ktoré sa vyjednali predsa nepokryjú infláciu ! 
 
- bude sa vyplácať Schaeffler bonus tento rok a v akej výške ? 
 
- plánuje podnik nejaké nové projekty v rámci výroby v Skalici ? 
 
- zhoršila sa kvalita montérok. Zamestnanci sa sťažujú na kvalitu. Bledé boli lepšej kvality.  

Zmenil sa výrobca ? 
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Otázka:  Prečo sú krátenie prémie na základe neprítomnosti v práci ? 
Odpoveď: Toto je téma ešte z roku 2021. Aktuálne sa definujú jednotné pravidlá pre všetky segmenty, 

ktoré budú zástupcom zamestnancov predložené personálnym oddelením a následne 
komunikované na všetkých zamestnancov. 

 
Otázka:  Koľko členov sa zúčastnilo akcií, ktoré sme v roku 2021 usporiadali ? 
Odpoveď: Akcií sa zúčastnilo 503 účastníkov plus rodinných účastníkov. 

V tomto roku by sme chceli okrem dlhoročne poriadaných akcií pre našich členov  
ako bolo lyžovanie, nákupy v Poľsku, detský deň, kúpanie v termálnych kúpaliskách,  
cez celozávodku dovolenka na Slovensku, usporiadať aj dovolenku cez celozávodnú dovolenku 
pri mori, Karlove Vary, Osvienčim, Terchovú. 
Ak majú členovia akýkoľvek nápad, kde by chceli ísť, nech nám dajú vedieť. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
V Skalici   25.1. 2022                                                              Zapísala :       Andrea Iršová                       

                                                                                                                                                         Hospodárka ZO OZ KOVO 

 
 
 
 
 
 
                                                                                                  

Overovateľ zápisnice :            František Matúš 
            Predseda VZO OZ KOVO 
 
 
 

Mgr. Hyža Martin 
                                                                    člen VZO OZ KOVO 


